
Zápis
Č. 14

ze zasedání Zastupitelstva Města Velké Opatovice, které se konalo ve středu 2.9.2020 v 17:00
hodin v zámeckém sále

Přítomno: 16
Omluven: p. Jiří Špaček
Hosté: 3

1. Zahájení
2. Přivítání přítomných
3. Schválení programu jednání
4. Jmenování ověřovatelů zápisu
5. Schválení zápisu zjednání zastupitelstva města dne 3.8.2020
6. Zpráva o činnosti rady města za období od 15.6. do 18.8.2020
7. Finanční situace města k 15.8.2020
8. Daňová výtěžnost k 25.8.2020
9. Rozpočtové opatření Č. 10
1 0.Zádost o poskytnutí mimořádné dotace z rozpočtu města
11 .Pravidla pro poskytování individuálních dotací z rozpočtu města
1 2.Zprávy o činností výborů a komisí za 1. pololetí 2020
13.Dispozice s majetkem města
1 4.Aktuální informace k dotacím a investičním akcím
15.Průběžné vyhodnocení vodného a stočného k 30.6.2020
I 6.Zpráva o činnosti městské policie za červen a červenec 2020
1 7.Různé
1 8.Diskuse
I 9.Závěr

Technická poznámka: Hlasování: pro — proti — zdržel se hlasování

Ad 1,2) Zaháiení, přivítání přítomných
Schůzi v 17:00 hod zahájila pí starostka, přivítala přítomné. Ctrnácté jednání zastupitelstva

města v roce 2020 bylo svoláno v souladu se zákonem Č. 128/2000 Sb., o obcích za přítomnosti
14 členů zastupitelstva města, tzn., že je přítomna nadpoloviční většina členů a tím je
zastupitelstvo města schopno právoplatně se usnášet. Omluveni jsou p. Jiří Špaček, PhDr.
Jarmila Smetanová, p. Pavel Petrželka. Zapisovatelkou je určena pí Jitka Látalová, pracovnice
MěU Velké Opatovice

Ad 3) Schválení programu jednání
pí starostka seznámila přítomné s podrobným programem jednání MZ dne 2.9.2020

Usnesení: 1 4/2020/3: Zastupitelstvo města schvaluje program MZ dne 2.9.2020
Hlasování: 14—0—0

Ad 4) Jmenováni ověřovatelů zápisu
pí starostka — ověřovatele zápisu jmenuji Mgr. Jiřího Bělehrádka a Mgr. art. Ondřeje Cadu



Usnesení: 14/2020/4: Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu Mgr. Jiřího Bělehrádka
a Mgr. art. Ondřeje Cadu
Hlasování: 14—0—1

Ad 5) Schválení Zápis z jednání zastnpitelstva města dne 26.2.2020
pí starostka — zápis a usnesení Č. 13 zjednání MZ dne 3.8.2020 ověřili p. Alois Kaderka a

Pavel Petrželka bez připomínek

Usnesení:14/2020/5: Zastupitelstvo města schvaluje zápis a usnesení č. 13 zjednání MZ dne
3:8r202O~bez~připomínek
Hlasováni: 14—0—0

Ad 6) Zpráva o činnosti rady města od 15.6. do 18.8.2020
pí starostka — materiály zastupitelé obdrželi v elektronické podobě. Některé body jednání

MR~í itá~&štki~ óbjäšfÍilä~ .

I) Co se týká investiční akce Modernizace odborných učeben na ZŠ Velké Opatovice, tak byla
uzavřena smlouva o dílo se společností TOPSOFT JMK spol. s r.o. na IT vybavení a se
společností AUTOCONT a.s. na dodávku konektivity.

2) Byla dokončena těžba dřeva z lesoparku Pod Strážnicí po jarních polomech stromů. Dále je
provedena příprava pro kácení stromů nad skálou v Zádvoří. Realizace by měla začít na podzim.

3) 29.6.2020 se vedení města zúčastnilo schůzky s ředitelem společnosti ELIM Letovice, o.p.s.
p. Pavlem Kratochvílem a lektorem v oblasti primární péče p. Pavlem Kotoučkem. Rada
projednala možnost zřízení Volnočasového klubu pro mládež ve Velkých Opatovicích. Cianost
tohoto zařízení je směřována zejména na školní mládež, na základě jejich zkušeností se
klubových dnů zúčastňují mladí lidé ve věku cca 7—24 roků. Návštěvní dny by probíhaly 2 x
týdně v odpoledních hodinách, náplní je nabídnout dětem a mladým lidem něco netradičního.
možnost poznat nové lidi, navázat nová přátelství a užít si zábavy a účastníky klubu motivoval,
povzbuzovat a učit se nové věci. Nejedná se o klasickou „kroužkovou“ činnost s příslušnou
náplní činnosti. Tato společnost již provozuje 2 klubová zařízení (v Letovicích a v
Boskovicích). Chod klubu zajišťují zkušení lektoři. Zástupci společnosti byli seznámení s částí
jhz. křídla zámku, kde se nachází Fitness centrum a kde by jedna jeho část mohla být využívána
k tomuto účelu.

3) Je dokončená projektová dokumentace k investiční akci města RD Hliníky — infřastruktura.
Projekt hovoří o investičních nákladech ve výši 28 542 tis. Kč vč. DPH. S touto investicí je také
spojená nezbytná investice rekonstrukce čerpací stanice Pod Dubím a kanalizační výtlak, aby
tato nová lokalita mohla být napojená. Tento projekt je vyčíslen na částku 4 769 tis. Kč vč.
DPH.

4) Město obdrželo nabídku na odkup budovy č.p. 223 (rampa u vlakového nádraží) na pozemku
parc. č. 2098 ‚ parc. č. 2096/6 a 2096/7 v k.ú. Velké Opatovice za cenu 470 tis. Kč bez DPH.
Vedení města toto s ČD dále projednává a po dokončení administrativních prací k prodeji bude
zastupitelstvu předloženo k odsouhlasení odkupu.

5) Město bylo úspěšné s podanou žádostí o dotaci na 1. etapu rekonstrukce sportoviště u ZŠ
Velké Opatovice. Tato akce bude realizována až v průběhu příštího roku. Dle schváleného



dotačního harmonogramu musíme mít vysoutěženého dodavatele stavebních prací do konce
záři 2020. Proto v současné době probíhá toto VŘ.

6) Nebyly poskytnuty některé dotace z JmK, a to na rekonstrukci střechy budovy městského
úřadu, dále na Muzejní noc a Víkend otevřených zahrad. Jinak ostatní dotace z JmK byly
úspěšné, k tomu budu hovořit v bodu programu č. 14.

7) Rada města schválila podmínky pro čerpání finančních prostředků z Fondu rozvoje bydlení
mimořádně i pro potřeby občanů, kteří byli postiženi povodněmi v červnu, především se jedná

— o•obyvatele-Velké Roudky a obyvatele Velkých Opatovic~ze-.Ž1ebu.

8) Ráda bych vám podala aktuální informace k připravované investiční akci JmK Rekonstrukce
silnice č. 11/372 V. Opatovice — Chlum. Všechny pozemky se již v červnu podařilo vykoupit.
Stavební povolení je před vydáním. Na JmK byla podána petice pro nekácení svárovské aleje.
JňiK~ňiläťiňě~fůihá ób~íň~1 čii~sě Féfó~i1nice žádost o stanovisko k této akci. Rada města
toto projednala a zaslala stanovisko o potřebnosti a podpoře této investiční akce. Od minulého
týdi~e je vydaná také petice, která tuto investiční akci podporuje.

Pí Zemánková — dotaz: jak pokračují stavební práce v ZŠ?

Pí starostka - stavební práce měly být ukončeny do 28.8.2020, stavební práce nebyly
dokončeny, stavební firma jede po termínu, jede na penále. Probíhají další práce na této akci,
jako je dodávka konektivity, dodávka IT techniky, nábytek, pomůcky aj. Vše by mělo být
ukončeno do konce letošního kalendářního roku. Děti by měly do školy nastoupit 7.9.2020

17:15 hod přišel p. Pavel Petrželka

p. Pavel Ševčík — dotaz na petici na svárovskou alej? Kdy byla doručena?

Pí starostka — dnes

Usnesení: 14/2020/6: Zastupitelstvo města bere na vědomí předložené zápisy a usnesení RM
č. 49 až 53 a schvaluje činnost rady od 15. 6. do 18. 8.2020
Hlasování: 15—0—0

Ad 7) Finanční situace města k 15.8.2020
Pí starostka:

Peněžní zůstatky na běžných účtech ke dni 15.8.2020 činí 32498 952,42 Kč
Stav pokladny ke dni 15.8.2020 činí 230 73 1,00 Kč
Nesplacený úvěr k 15.8.2020 činí 1 647 997,11 Kč
Již se začal čerpat úvěr na akci Modernizace odborných učeben ZŠ Velké Opatovice.

Plnění rozpočtu k 15.8.2020:
příjmy jsou plněny na 64,11%, výdaje na 38,25%. Výdaje nejsou zatím naplňovány, velké
investiční akce teprve probíhají, úhrady faktur budou prováděny.

Usnesení: 14/2020/7: Zastupitelstvo města bere na vědomí finanční situaci města ke dni
15.8.2020
Hlasování: 15—0—0



17:20 hod přišla PhDr. Jarmila Smetanová

Ad 8) Daňová výtěžnost k 25.8.2020
Pí starostka:

Stav výběru daní k 25.8.2020 je ve výši 33522771,39 Kč. Ve srovnání se stejným obdobím
loňského roku jde o snížení daňových příjmů o 4456 344,48 Kč. Razantní snížení je především
u daně z příjmu FO a PO, nejmenší pokles je u DPH.
V srpnu jsme obdrželi daňový bonus, tzv. kompenzaci příjmů ve výši 4 553 750 Kč.
V~ývoj-daňových-příjmů-stále.sledujeme a budeme zastupitele průběžně informovat.

Usnesení: 14/2020/8: Zastupitelstvo města bere na vědomí daňovou výtěžnost města
k 25.8.2020
Hlasování: 16-0-0

Ad 9) Rozpočtové opatření č. 10
Pí starostka — předávám slovo pí Jitce Moučkové, ved. FSO

S ohledem na pandemii Covid došlo ke změnám v příjmu daní‘ Dle predikce ze dne 10.8.2020
by se daňové příjmy našeho města měly vyvíjet dle uvedené tabulky.
V této tabulce je uveden rovněž příspěvek ze státního rozpočtu k eliminaci snížených sdílených
daňových příjmů obcí v roce 2020 dle zákona č. 159/2020 Sb. .‚Daňový kompenzační bonus“

Z tabulky vyplývá, že je třeba upravit rozpočtové určení daní o částku 8.304.000,-- Kč.

vlis. Kč

Do rozpočtu musíme zařadit daňový bonus ve výši 4.553.800,-- Kč a výsledná částka — co do
úpravy daňových příjmů — v rozpočtovém opatření je tedy 3.750.200,-- Kč. Ve výdajích tyto
prostředky musíme ušetřit, aby byl rozpočet vyrovnaný‘ Proto navrhujeme zrušit akci „

predikce z úprava dle
rozpočet 10.8.2020 predikce

-2
1111 - Daň z příjmů FO 14 630,00 12 590,00 040,00

1112 - daň z příjmů FO - SVČ 350,00 - 350,00
1113 -DaňzpříjmůFO-kap. -

výnosy 1 250,00 1 229,00 21,00
-3

1121 - Daň z příjmů práv, osob 11 500,00 7 663,00 837,00
-2

1211 - DPH 28 000,00 25 944,00 056,00
1511 -Daňznemovitosti 3 570,00 3 570,00 -

-8
Celkem 59 300,00 50 996,00 304,00
“ Daňový bonus“ 4 553,80

-3
Nutná úspora 750,20



Rekonstrukce střechy nad MÚ“ ve výši 4.600.000,--Kč a částkou 849.800,-- KČ posílit tvorbu
rezervy.
V rozpočtovém opatření je rovněž zařazena vratka dotace, kterou přes město obdržela 1. MS na
projekt „ bezplatná strava dětem“ — 1. MS vrací na účet města nevyčerpanou část a město
odesílá Jihomoravskému kraji.
Protože v důsledku COVID - 19 se opozdila akce „ Lesopark“ a v roce 2020 bude probíhat
pouze realizace, ale ne příjem dotace — snižujeme příjmy rozpočtu o dotace 1.767.000,-- Kč.
Aby byl rozpočet vyrovnaný, musíme snížit i výdaje — snižujeme o akci Zádvoří — rekonstrukce
vozovky. Zbylá část (187.000,--) je ubraná z rezervy, takže konečná výše tvorby rezervy

— v-tomto-rozpočtovém opatření-je-662.800~-- Kč (849~800, z daní — 1 8-7000;--lesopark).

Usnesení: 14/2020/9: Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtové opatření č. 10
Hlasování: 16—0—0

Ád 10) žáaost o yoskviůiití dotacez rozpočtu města

Pí starostka — předávám slovo paní Jitce Moučkové, vedoucí FSO.

Dne 7.8.2020 obdrželo město žádost ZO ČZS o poskytnutí mimořádné dotace na dokončení
manipulační a odstavné plochy u Domu zahrádkářů, Horensko 236, ve výši 30.800,-- Kč.
Žádost byla zaslána finančnímu výboru a radě. Oba orgány si vyžádaly další informace ( stav
účtu + kopie faktury za odstavnou plochu), které následně předkládáme společně s ostatními
skutečnostmi:
V roce 2019 žádal CZS o dotaci na provoz ve výši 56.500,--Kč — obdrželi 30.000,—Kč, které
použili na dveře do sklepa, tesařské práce na krovu, stříšku na dveře, podlahu v kuchyni a
zatravňovací tvárnice na odstavnou plochu. Kromě dotace na provoz obdržel ČZS 8.000,--
Kč na činnost (žádali o 8.000,-- Kč)
V roce 2020 žádal ČZS o dotace ve výši - 7.000,-- Kč na činnost a 30.500,-- Kč na provoz.
Obdrželi 7.000,-- Kč na činnost a 30.000,-- Kč na provoz. Dotace na provoz má tento účel :
- vybudování WC, výměna oken, výměna dveří, regály, dokončení elektroinstalace a nákup
nářadí na údržbu objektu. Odstavná plocha v žádosti nebyla řešena.
Stav na účtu po zaplacení faktury za odstavnou plochu: cca 103.000,-- Kč

ZO ČZS si o této akci rozhodla sama v rámci své činnosti. Jestliže si nežádali na rok 2020 o
dotaci na tuto investiční akci, tak se předpokládá, že jejich rozhodnutí bylo založeno na vědomí
stavu svých finančních prostředků a možnostech tuto investiční akci dokončit. Tato akce není
záměrem ani investiční akcí města Velké Opatovice.

Závěr finančního výboru: FV nedoporučuje mimořádnou dotaci poskytnout.

Usnesení: 14/2020/10: Zastupitelstvo města neschvaluje mimořádnou dotaci ČZS na
dokončení manipulační a odstavné plochy u Domu zahrádkářů ve výši 30.800,-- Kč
Hlasování: 13—0- 3



Ad 11) Pravidla pro poskytování individuálních dotací z rozpočtu města

Pí starostka — předávám slovo pí Jitce Moučkové, vedoucí FSO

V průběhu minulých let vyvstala potřeba stávající Pravidla pro poskytování individuálních
dotací z rozpočtu města Velké Opatovice, schválená dne 26.8.2015, poupravit a zpřesnit některé
terminologie. Návrhy změn jsou v přiloženém materiálu zabarvené žlutě.

Se změnami byl seznámen finanční výbor i rada města. Pokud budou Pravidla schválená, budou
~na roW2021~~Távány podlflěčhto novýEh pravi‘d~1.

Usnesení: 14/2020/11: Zastupitelstvo města schvaluje Pravidla pro poskytování individuálních
dotací z rozpočtu města Velké Opatovice
~ . .

Ad 12) Zprán o činnosti výborů a komisí za J. pololetí 2020

Pí starostka - Zprávy o činnosti Finančního výboru, Kontrolního výboru, Komise pro
projednávání přestupků, Investiční a stavební komise, Komise požární ochrany a Komise pro
veřejnou zeleň obdrželi zastupitelé elektronicky a jsou předkládány zastupitelům k projednání
a seznámení se s činností jednotlivých orgánů za 1. pololetí tohoto roku.

Usnesení: 14/2020/12: Zastupitelstvo města bere na vědomí předložené zprávy o činnosti
Finančního výboru, Kontrolního výboru, Komise pro projednávání přestupků, Investiční a
stavební komise, Komise požární ochrany a Komise pro veřejnou zeleň za 1. pololetí roku 2020
Hlasování: 16—O—O

Ad 13) Dispozice s majetkem města

13.1. Žádost o prodej pozemku p.č. 655 a části pozemku p.č. 637/l v k.ú. Brt‘ov u Velkých
Opatovice

Pí starostka - Dne 22.06.2020 požádali manželé J a R K, bytem Velké Opatoviceo odkoupení
pozemku parc. č. 655 o výměře cca 22 m2 a části pozemku parc. č. 637/l o výměře 24 m2 v k.
ú. Brťov u Velkých Opatovic. Zadatelé v měsíci červnu 2020 zakoupili dům č.p. 27 včetně
přilehlých zahrad. Dokoupením požadovaných pozemků dojde k narovnání majetkoprávních
vztahů k pozemkům, které dosud užívali předchozí majitelé těchto nemovitých věcí.
S prodejem části pozemku parc. č. 637/1 bylo uvažováno v roce 2014, kdy byl zpracován
geometrický plán v souvislosti s prodejem okolní části tohoto pozemku, bohužel vzhledem
k úmrtí původního majitele a záměru nového vlastníka č.p. 27 a přilehlých pozemků tyto
nemovité věci prodat, k prodeji části pozemku parc. č. 637/1 nedošlo. V geometrickém plánu
č. 64-11022/2014 pro rozdělní pozemku je předmětná část pozemku označena jako parcela č.
63/7. K žádosti o odkoupení pozemku se kladně vyjádřil osadní výbor v Brfově a vedoucí
odborů MěU. Rada města na svém zasedání dne 29.06.2020 schválila usnesením č. 50
zveřejnění záměru na prodej požadovaných pozemků. Záměr byl zveřejněn na úřední desce ve
dnech 01.07.2020-17.07.2020. Pro prodej těchto pozemků nebyl zpracováván znalecký
posudek o ceně obvyklé, neboť je zpracován znalecký posudek pro prodej části pozemku parc.
č. 640/1 a pozemku parc. č. 654 v k. ú. Brťov u Velkých Opatovic a prodej částí pozemků
parc.č. 274/1 a 275/7 v k. ú. Velká Roudka, kdy cena obvyklá ve všech případech činí Kč 92,-
-/1 m2 pozemku (posudek je předložen k materiálu ZM konaného dne 24.06.2020 - Prodej 5).



Usneseni: 14/2020/13/1: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku parc. č. 655 o
výměře 22 m2 a části pozemku parc. č. 637/1 v geometrickém plánu č. 64-11022/2014 pro
rozdělení pozemku označeném jako parc. č. 637/7 o výměře 24 m2 vše dosud zapsáno u
Katastrálního úřadu pro Jihomoravský kraj, katastrální pracoviště Boskovice na LV Č. 1 pro
obec Velké Opatovice a katastrální území Brt‘ov u Velkých Opatovic, za kupní cenu KČ 92,--
lim2 pozemku, tj. celkem KČ 4.232,-- kupujícím manželům J a R K, bytem Velké Opatovice.
Plnění nepodléhá DPH. Kupující si uhradí náklady spojené s prodejem této nemovité věci, tj.
ověřené kopie geometrického plánu a správní poplatek spojený s podáním návrhu na vklad
vlastnického práva do katastru nemovitostí.
~pozemků.
Hlasováni: 16—0—0

13.2. Výkup pozemku p.Č. 36/2 a prodej oozemku p.č. 317/3 v k.ú. Svárovu Velkých Opatovic
Pí starostka - Dnel 6.06.2020 nabídla paní M S, ~y~em5elké.~OpatoyicQ.kodkoupení

pozemek parc. č. 36/2 o výměře cca 150 m2 v k. ú. Svárov u Velkých Opatovic. Pozemek je
využíván jako veřejná zeleň kolem kapličky, jsou na něm umístěny kontejnery na tříděný
odpad, je na náklady města udržován. Pro majitelku je nepotřebný. Současně požádala o
odkoupení pozemku parc. Č. 317/3 — trvalý travní porost o výměře 1 8 m2 v k. ú. Svárov u
Velkých Opatovic, který se nachází uvnitř jejích oplocených pozemků a je společně s jejími
pozemky udržován na její náklady. K žádosti o odkoupení pozemku se kladně vyjádřil osadní
výbor ve Svárově a vedoucí odborů MČU. Rada města na svém zasedání dne 29.06.2020
schválila usnesením č. 50 zveřejnění záměru na prodej pozemku parc. č. 317/3v k. ú. Svárovu
Velkých Opatovic. Záměr byl zveřejněn na úřední desce ve dnech 01.07.2020-17.07.2020. Pro
prodej a koupi pozemků nebyl zpracováván znalecký posudek o ceně obvyklé, neboť je
zpracován znalecký posudek pro prodej Části pozemku parc. č. 640/l a pozemku parc. Č. 654
v k. ú. Brťov u Velkých Opatovic a prodej Částí pozemků parc. č. 274/l a 275/7 v k. ú. Velká
Roudka, kdy cena obvyklá ve všech případech Činí KČ 92,--/l m2 pozemku (posudek je
předložen k předkládanému materiálu ZM konaného dne 24.06.2020 - Prodej 5).

Usnesení: 14/2020/13/2: Zastupitelstvo města schvaluje výkup pozemku parc. Č. 36/2 — ostatní
plocha o výměře 150 m2 dosud zapsaného na listu vlastnictví Č. 23 pro obec Velké Opatovice
a katastrální území Svárov u Velkých Opatovic od paní M S, bytem Velké Opatovice za cenu
KČ 13.800,-- (cena obvyklá) a současně schvaluje i prodej pozemku parc. Č. 317/3 — trvalý
travní porost o výměře 18 m2 dosud zapsaného u Katastrálního úřadu pro Jihomoravský kraj,
katastrální pracoviště Boskovice na LV č. I pro obec Velké Opatovice a katastrální území
Svárov u Velkých Opatovic za cenu celkem Kč 1.656,-- (cena obvyklá) kupující Marii
Sumberové, Velké Opatovice, Svárov 27. Plnění nepodléhá DPH. Koupě a prodej bude řešen
vjedné kupní smlouvě, správní poplatek spojený s podáním návrhu na vklad vlastnického práva
do katastru nemovitostí uhradí účastníci smlouvy rovným dílem.
ZM ukládá starostce města uzavřít smlouvu na prodej a koupi uvedených pozemků.
Hlasování: 16—0—0

Ad 14) Aktuální informace k dotacím a investičním akcím

Pí starostka:
V letošním roce jsme obdrželi dotaci ve výši 3 288 780 KČ za investiční akci Rekonstrukce
místní komunikace Pod Strážnicí, která byla fyzicky ukončena v prosinci loňského roku.
Minulý týden k této akci byla zpracována závěrečná zpráva.



Po dobu celého letošního roku probíhá největší investiční akce Modernizace odborných učeben
v ZS Velké Opatovice. Na tuto investici město získalo dotaci z IROPu přibližně ve výši 28 mil.
Kč, dotace bude poskytnuta ex post, tedy až Po řádném ukončení celé akce. V prvních 4
měsících probíhala příprava na různá výběrová řízení s touto investicí spojená a od 1.4.2020
byly zahájeny stavební práce, které provádí společnost STAVKOM s.r.o. Stavební práce měly
být ukončeny do 28.8.2020, prozatím nedošlo k přejímce stavebních prací a stavební firma je
v prodlení. Mezitím probíhají další práce na této akci,jako je dodávka konektivity, dodávka IT
techniky, nábytek, pomůcky aj. Vše by mělo být ukončeno do konce letošního kalendářního
roku.

Dále byla dokončena investiční akce Vybavení sběrného dvora. Sběrný dvůr je z dotace
vybaven těmito materiálními prostředky: ekosklad na nebezpečný odpad a další kontejnery na
ukládání různých druhů nebezpečných odpadů, velkoobjemové kontejnery k ukládání
jednotlivých druhů odpadů, plošinová a přejezdová váha a manipulační prostředky. Provoz
sběň~éhó~d~óřáj~ ~áliájěi~6d1 ».2020, ~s1i dle iió i~zúídob~y bude ote~‘řen Ý~čf‘?tik
3.9.2020 a provozovatelem je společnost Technické služby Malá Haná s.r.o. Dotace byla
schválena z SFŽP ve výši 1 281 400 Kč, v současné době má město požádáno o platbu, kterou
očekává.
První týden v červenci byla zahájena dlouho očekávaná stavba: Velká Roudka — napojení na
vodovod Velké Opatovice. Stavbu provádí společnosti Reistav CZ s.r.o.. Práce byly zahájeny
a budou probíhat do jara příštího roku. Na tuto investiční akci vedení města získalo také dotace,
jak ze Státního fondu ŽP ve výši 3 587 939 Kč, tak i z rozpočtu Jihomoravského kraje ve výši

1 020 100Kč.

Jak jsme avizovali již v červnu na zastupitelstvu, tak město nezískalo dotaci z JmK na svůj
investiční záměr Oprava střechy městského úřadu. Tato akce již v červnu byla zastupitelstvem
schválena, že se nebude letos provádět s tím, že se počká na příhodnější dobu k realizaci tohoto
investičního záměru.

Také město bylo úspěšné v získání dotace na akci Revitalizace lesoparku ve Velkých
Opatovicích. Tato žádost o dotaci prošla všemi kontrolami a je doporučena k podpoře. Do 14
dnů by mělo dojít k podpisu dotační smlouvy a realizace by měla proběhnout na podzim tohoto
roku. Dotace by měla být ve výši 1 767 000 Kč ze SZIF.

Další přehled schválených dotací (i neinvestičního charakteru):

Dotace na volby do zastupitelstva kraje: 205 000 Kč
Dotace z MPSV — aktivní politika zaměstnanosti (VPP): 294 977 Kč
Dotace pro SDH — akceschopnost (mzdy JPO): 150 000 Kč
Dotace pro lesní hospodářství + kůrovec: 370 516 Kč
Dotace pro knihovnu — nový knihovnický systém: 118 000 Kč
Dotace z MPSV na soc.— přenes.působnost výkonu soc. pracovníka: 310 172 Kč
Dotace na provoz TIC: 44 700 Kč
Dotace na pořádání Revolution train: 40 000 Kč
Dotace — podpora prorodinné politiky — cvičení seniorů: 28 000 Kč

Usnesení: 14/2020/14: zastupitelstvo města bere na vědomí aktuální informace k dotacím a
investičním akcím
Hlasování: 16—0—0



Ad 15) Průběžné vyhodnocení vodného a stočného k 30.6.2020

pí starostka - v příloze je předložené vyhodnocení kalkulace vodného a stočného k 30.6.2020.
Vývoj je pro město ve vodném zatím nepříznivý, ve stočném naopak příznivý.
Ve vodném jsou náklady výrazně nad V2 plánu (+430 tis. Kč), zejména z důvodu vyšších
nákladů spojených s in&astrukturou (kalk. položka 4, ±400 tis. Kč). Oproti plánu se uskutečnila
zejména dodavatelská regenerace a čištění vrtu v Brt‘ově (180 tis. Kč) a byl také vyšší počet
vnitropodnikově odstraňovaných poruch vod, řadu (přímo V.Opat. + Brt‘ov.) - za letošní půlrok
téměř tolik, jaký za celý předchozí rok.

_Z.pohledu výsledku.kaikulace..je.naopak pozitivním jevem, žeďakturace-vodného.je.o.ccaA-tis.
m3 (+7,5%) vyšší, než předpokládal plán, takže i výnosy byly lepší o cca 150 tis. Kč.
Výsledkem je k 30.6. ztráta v kalkulaci vodného cca 200 tis. Kč a hospodářský výsledek je tak
o cca 275 tis. Kč nižší (horší).
Ve stočném se situace vyvíjí daleko příznivěji. Nákladyjsou mírně, cca 150 tis. Kč pod plánem
afakturace‘stočnéhoje naopak vyšší (+3 tis. m3, tj. +4,6%, tj. + 105 tis. Kč), takže je výsledek
o cca 260 tis. Kč lepší, než by odpovídalo ~/2 plánu.

Usnesení: 14/2020/15: Zastupitelstvo města bere na vědomí vyhodnocení kalkulace ceny
vodného a stočného k 30.6.2020
Hlasování: 16—0—0

Ad 16) Zpráva o činnosti městské policie za červen a červenec 2020

Pí starostka:

18.8. byla oznámena MP krádež zboží v prodejně Qanto, ul. Pod Strážnicí a v prodejně COOP,
ul. nám. Míru. Z kamerových záznamů byla zjištěna totožnost osoby a věc byla předána PCR,
která proti osobě vede trestní stíhání ve stejné věci i na území Moravské Třebové a Boskovice.

19.8. byl městský kamerový dohlížecí systém v první fázi rozšířen o 2 kamerové body umístěné
na jihozápadním křídle zámku. Nyní bude následovat realizace rozšíření kamerového systému
o dopravní kamery na ul. Jevíčská a Na Zkratce.

31.8. bylo hlídce MP oznámeno poškození skleněné výlohy na nám. Osvobození a dále i
skleněné vývěsky na ul. Sokolská. Shlédnutím MKDS byl zjištěn pachatel a pro podezření TČ
výtržnictví věc předána OO PCR Letovice.

2.9. bylo MP oznámeno poškození vrat neznámým vozidlem u garáže v ul. Hliníky. Šetřením
zjištěno vozidlo, na kterém stopy odpovídaly poškození garáže — věc předána k dalšímu šetření
dopravní nehody PCR Blansko.

Usnesení: 14/2020/16: Zastupitelstvo města bere na vědomí předložené zprávy městské policie
za měsíc červen a červenec 2020
Hlasování: 16—0—0

Ad 17) Různé

Pí starostka:

Příští jednání ZM bude ve středu 21.10.2020v 17:00 hod v zámeckém sále.



Opatření od 1.9.2020 — nosit roušky ve veřejných budovách a na veřejných akcích nad 100 lidí
vevnitř a nad 500 lidí mimo uzavřené budovy.

Akce: 3.9.2020 Žiwell Express, 19.9.2020 Ukliďme Česko — Velké Opatovice, divadlo
Caveman.

Ad 18) Diskuse

p. Kafka — investiční komise by měla posoudit stav komunikace ke staré poště (po vybudování
-nového-chodníku-na-ul. Horensko-jeiatowe špamém stavu~propadá-se-plyn)

p. Kaderka - chtěl bych upozornit na vytékání vody na obecní cestu z konce ul. Luční směrem
do Borotína. Pravděpodobně se jedná o ucpaný nebo rozbitý propustek, kdy voda z příkopu se
vylévá na cestu. Jedná se o obecní cestu

Pí starostka — s podobnou situací se setkávám i na více místech. Meliorační systémy nefungují.
Musíme situaci zjistit po právní stránce

p. Ševčík — rouru doporučuji vyčistit

p. Zemánek — vos a.s. by mělo mít plán meliorace

p. Němec - Kozelkovi na ul. Dolensko požadují instalaci světla veřejného osvětlení.
Připomínka na ul. Hliníky — špatný stav laviček

Pí starostka — lavičky jsou některé města, některé bytových domů, budeme toto řešit

Pí Hodinová — připomínka: ulička mezi ul. Dloubá a Družstevní — nefunguje světlo (solární)

Ing. Kouřil — oprava je nahlášena

p. Prosser — technická připomínka: v zápisu z KV je uvedeno — provedení kontroly usnesení
rady města ze dne 13.2.2020 bod č. 5 korespondence různé. Správně má být uvedeno zápisu

ad 19) Závěr

pí starostka poděkovala přítomným za účast a jednání MZ v 18:00 hod ukončila

Ing. Kateřina Cerbrichová Jaroslav Bárta
starostka místostarosta
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